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Intervenció Raül Burriel sobre el punt de les Línies de Govern:

Ha fet notar la caiguda de la participació de l'alumnat ja en el segon Claustre, demanant 

una reflexió sobre per què passa això i que podem fer per revertir aquesta tendència.

A continuació, ha demanat que no es pose el valencià i l'anglès al mateix nivell en la 

política lingüística de la Universitat, ja que el valencià és la llengua pròpia i ha de tindre

un tractament i suport preferent. Ha recordat la noticia d'aquesta mateixa setmana per la 

que la Universitat de València s'ha compromès a arribar a pràcticament el 50% de la 

docència en valencià en les seues aules. 

Sobre l’anunci de la posada en marxa d’un procediment de gestió dels conflictes 

lingüístics, ha demanat més informació sobre quin tipus de conflictes s’estan produint i 

també opina que pot ser seria millor denominar a eixe procediment “de mediació 

lingüistica” i evitar el terme “conflicte”.

Intervenció de Raül Burriel sobre el punt de Junta Electoral:

Felicita a la Junta per l'èxit en el funcionament del vot electrònic en les darreres 

eleccions a Claustre i Rectorat, però demana que s'habiliten les mesures tècniques per a 

poder conèixer la distribució del vot electrònic per col·legis electorals (col·lectius) i 

centres, ja que aquesta informació és molt útil per a les candidatures.

Intervenció de Manel Nebot sobre el punt de les Línies de Govern:

Ha comentat que, malgrat la implementació de tot un seguit de nous projectes i 

programes en les Línies de Govern, trobavem a faltar la recuperació d'alguns programes

anteriors, com ara el d'Ajudes Socials o el de Vacances de PAS i PDI, que permetrien a 

la universitat emprendre línies d'acutació de caire social, alhora que reprendre el camí 

de la recuperació dels drets perduts durant la crisi.

Intervenció d’Ana Tomás sobre el punt de Línies de Govern:

Ha remarcat que, a banda d'estudiar la implantació de nous títols, la Universitat també ha de 

recolzar i prendre mesures amb els títols ja implantats amb problemes de baixa matrícula.

Quant al tema de la investigació, ha demanat que es reconega la tasca del PAS que col·labora o 

recolza la investigació, fet molt important perquè es tracta d'un mèrit que compta per a la 

carrera professional d'aquest col·lectiu.

Intervenció de José Iglesias sobre els punts de desenvolupament estratègic relatius 
al PAS:



Els processos de consolidació i la recalcificació d'alguns llocs de treball fan necessàris 
aquests canvis.La plantilla reflectida a la RLT és la de 2002, i a pesar dels ajusts amb 
contractes fora de plantilla, no esta ajustada a les necessitats a hores d'ara.Desitgem que 
no siga com fins ara, que l'UJI contracta una empresa per a fer una RLT ideal i mai s'han
concretat. Pensem que som les treballadores i treballadors els que coneguem les 
carències i necessitats, per això volem que siga el personal de l'UJI qui puga fer aquesta 
tasca tècnica.Sobre la simplificació dels criteris de la productivitat, volem recordar que 
a l'UJI també hi ha persones que participen activament en tots els indicadors, per tal 
d'aconseguir l'excel·lència universitària i estan exclosos.
Pensem que l'UJI no pot continuar sense donar solucions

Intervenció de Paco López sobre el punt de Responsabilitat Social:


